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BU İŞTE BİR 
‘’GARİP’’LİK VAR

Eren Ovayolu/Mali MüşavirAYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

26 Şubat 2016 tarihli yazısıdır.

Ben zaman zaman aşağıdaki müthiş 
linkden dünyada oluşmakta olan 
depremlere göz atarım. 
Dikkat ettiğim bir şey, ülkemiz sınırları 
içinde son 3 saatte 9 adet deprem olmuş.  
Her ne kadar zayıf olmalarına rağmen 
bu ısrarlı depremler bana korkutucu 
geldi.
 Nasıl tedbirli ve dikkatli olunur 
bilemem ama bu konuda duyarlı 
olmamız gerektiği yadsınamız bir 
gerçek.
Linke girdiğiniz zaman ülkemizdeki 
deprem yoğunluğunu göreceksiniz.
http://quakes.globalincidentmap.com

Depremle 
ilgilenmelisiniz!.. 
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6 Şubat depremleri ile 11 ilimizde çok 
büyük can kayıpları ve her anlamda çok 
büyük yıkım yaşandı. Neredeyse ateş 
düşmeyen aile kalmadı. Hemen hemen 
her ailede kayıplar oldu. Kiminin eşini, 
kiminin dostunu, kiminin arkadaşını, 
kiminin kardeşini kaybetti. Can 
kayıpları ve depremin yaratmış olduğu 
psikolojik çöküntü kendini hissettiriyor. 
Depremi yaşayan 11 il bu durumu 
derinden yaşadı, yaşamaya devam 
ediyor. 

Avrupa Birliği'nin (AB), Türkiye'ye 
6 Şubat depremleri nedeniyle taahhüt ettiği desteğin 

400 milyon Euro'luk kısmının kullanılması için anlaşma imzalandı

Şimdiye kadar bir aday ülkeye verilen 
en büyük miktar: 400 milyon Avro

AB Komisyonu'nun Uyum ve Reformlardan Sorumlu Üyesi Ferreira, 
Türkiye'ye AB Dayanışma Fonu'ndan sağlanacak 400 milyon Euro'nun 
şimdiye kadar bir aday ülkeye verilen en büyük miktar olduğunu söyledi.

Avrupa 
Birliği'nin 
(AB), 
Türkiye'ye 
6 Şubat 
depremleri 
nedeniyle 
taahhüt ettiği 
desteğin 
400 milyon 
Euro'luk 
kısmının 
kullanılmasına 
yönelik 
anlaşma 
imzalandı.

Prof. Dr. Naci Görür, deprem sonrası yapılan çalışmalar için uyardı: 
Doğru ve yeterli diyemem, bölge deprem üretmeye devam edecek!

‘Yap-sat’çı müteahhitlere verip
 işi alelacele yaptırmak olmaz

Prof. Dr. Naci Görür, 52 binden fazla insanın hayatını kaybettiği Kahramanmaraş 
merkezli 6 Şubat depremlerinin vurduğu 11 ilde yürütülen yapı çalışmaları için uyardı. 

Görür, " O bölgede 
kullanacağın mimari 
planlama farklı 
olur. Mesela, 3-4 
kata izin verilir 
veya perde beton ya 
da çelik ile yapılar 
yap dersin, yapıya 
deprem izolatörü 
konulmasını 
zorunlu tutarsın. 
Yani ‘yap-sat’çı 
müteahhitlere 
verip, işi alelacele 
yaptırmak olmaz. 
Olursa ne olur? Belli 
süre için problemi 

çözersin ama gelecek 
nesillere aynı sorunu 
havale edersin. 100 
yıl sonra yine aynı 
felaketi yaşarsın. 
Bana hep ‘Ne 
zaman olacak?’ 
diye soruluyor. 
Bir kere bu ne 
zaman sorusunu 
bırakacağız, belki 
yarın belki yarından 
da yakın… Zamanı 
ile uğraşmak 
yerine probleme 
odaklanmalı" diye 
seslendi.

Artan hayat pahalılığı karşısında öğrencilerin alım gücünün düşmesi, kantincilerin satışlarının azalmasına neden 
oluyor. Kantinciler, maddi durumu iyi olmayaan öğrencilere yardım edilmesi çağrısında bulundu. Ayrıca ürün bulmakta 

zorluk yaşadıklarını sektörde stokçuluğun sürdüğünün altını çizen kantinciler, denetimlerin sıklaştırılmasını istedi

Çocuklarımızın, bir dürüm 
ve ayran alacak durumu yok 

Öğrencilerin alım gücünün düştüğünü söyleyen Gaziantep Kantinciler Odası Başkanı Şıho Kelleci, “Okullardaki 
öğrencilerin alım gücü yüzde 30 oranında azaldı. Dolayısıyla Gaziantep Valiliğinin, belediyelerin ve iş adamlarının 

bu öğrencilere destek vermesi lazım. Çünkü bazı öğrencilerin bir dürüm ve ayran alacak durumu bile yok” dedi.  bu öğrencilere destek vermesi lazım. Çünkü bazı öğrencilerin bir dürüm ve ayran alacak durumu bile yok” dedi.  

Maddi durumu olmayan 
öğrencilere desteklenmeli 
Kantinci esnafının 2023-2024 Eğitim 

Öğretim Yılının ikinci dönemine 
hazır olduklarını dile getiren Kelleci, 
“Çocuklarımızın alım gücü düşüyor. 
Bu konuda valilik, belediyelerimiz ve iş 
adamlarından destek bekliyoruz. Maddi 
durumu olmayan öğrencilere günlük 
karnını doyurabilecek kadar kart veya fiş 
vererek maddi destek yapılmalı. Bu proje 
Ankara’da uygulanıyor, Gaziantep’te de 
uygulanabilir” açıklamasında bulundu. 

Kantinci esnafının 
satışları düştü 

Öğrencilerin alım gücünün 
zayıflamasının esnafında satışlarının 
düşmesi anlamına geldiğini sözlerine 
ekleyen Kelleci, “Okullardaki 
kantin kiraları yüzde 50 oranında 
yükseldi. Her yıl kantin kiralarımız 
bu oranlarda artıyor. 10 bin TL’den 
başlayan kiralarımız 30 bin TL’ye kadar 
yükseliyor. Bu rakamlar gerçekten çok 
yüksek. Kira artış oranlarının yıllık 
olarak yüzde 25’e 
sabitlenmesini 
talep ediyoruz. 
Çünkü gelir-gider 
arasındaki makas 
gün geçtikçe artıyor. 
Maliyetlerimiz 
artıyor, gelirimiz 
azalıyor” tespitini 
yaptı. 

Deprem bölgesinde her 10 
kadından 6’sı 'gıda yetersiz' dedi
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Kahramanmaraş depremleri sonrasında durgunlaşan tekstil 
artan maliyetler sonrasında ise kan kaybetmeyi sürdürüyor. 

Kentin en önemli sektörleri arasında yer alan ve binlerce insanın 
evine ekmek götürdüğü tekstil yüzde 50 kapasite ile çalışıyor. 

Zamların durması ve ekonomik
istikrarın sağlanması gerekiyor

Antep’te tekstilin kan kaybetmeye devam ettiğini söyleyen 
Gaziantep Manifatura ve Tuhafiyeciler Odası Başkanı ve GESOB 
Disiplin Kurulu Başkanı Ali Kömürcü, zamların durması ve 
ekonomik istikrarın sağlanması gerektiğini vurguladı. 

SABAH SABAH 
ARŞİVİNDEN ARŞİVİNDEN 

Mukavele derhal 
feshedilmeli…
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Yüzde 80 ithal 
et tüketiyoruz

Türkiye birkaç yıl sonra 
hayvancılıkta tamamen dışarıya 
bağımlı kalacak

Ülkeye çok miktarda kaçak 
hayvan ve et girdiğini, bunun 
Türkiye’de hayvancılık ve besiciliği 
ortadan kaldıracağını ve büyük 
sıkıntı yaşanacağını belirten 
besiciler, birkaç yıl sonra sektörde 
tamamen dışa bağımlı hale 
gelineceğini söyledi.

Amaç dışı kiraya verildiği için

Üniversiteli gençlerimiz İstanbul'da 
perişanlık çekiyor. Gaziantepli 
öğrenciler İstanbul’da yatacak 
yer ararken yurt binasının kiraya 
verilmesi infial uyandırdı.

Belediye meclisi toplantısında 
gündeme önemli bir sorun getirildi. 
Cabbar Çeliktürk tarafından gündeme 
getirilen konu İstanbul’daki Gaziantep 
yükseköğrenim yurdu.

Millî Eğitim Bakanlığı (MEB) e-okul sistemi üzerinden 2024-2025 eğitim öğretim 
yılına ait seçmeli derslerin seçim işlemlerinin başladığını açıkladı. Ortaokullar ve 

liseler için seçmeli ders tercihleri 12 Şubat tarihine kadar yapılabilecek

Ders seçimini, öğrenciler
özgür iradeleri ile yapmalı

4’TE
Ali KömürcüŞıho Kelleci
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Dr. Ersin Arslan Hastanesi     342 221 07 00
25 Aralık Devlet Hastanesi     342 338 17 31
Sevgi Hastanesi      342 220 60 60
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THY        342 320 15 65
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ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
NECCAR ECZANESİ

Eyüpoğlu Mahallesi Değirmen Sokak No:5/B (Ersin 
Arslan Devlet Hst. civarı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 221 2002
GAZIANTEP ECZANESI

Onur Mh. 7 Nolu Cd. No:51/A (Onur Sağlık Ocağı 
Karşısı, Yukarıbayır Su Deposu Civari) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0 342 3364954
KEMAL ECZANESİ

Nuripazarbaşı Mahallesi Özdemirbey Caddesi 
No:14A/C (Yaşam Hastanesi Karşısı - Düztepe Karakolu 

Yanı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 230 44 00

SAYAR ECZANESI-OPTIK
Binevler mahallesi no 142 (Renault Servisi yanı) / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 231 73 78
GÖKSU ECZANESİ

Akkent Mahallesi Günsev 1 Sitesi A Blok 400 Nolu 
Cadde No:64A/H ( Akkent Ezogelin Emlak yanı, Akkent 

Opet Petrol hizasında 200 metre geride) / ŞAHİNBEY
Telefon : 05419734492
ÖZGEM ECZANESİ

Yeditepe mahallesi 85280 nolu cadde Şahinbey 
ilçe sağlık müdürlüğü yani no:17/c winmar arkasi / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 503 44 00
AYLA ECZANESİ

23 Nisan mahallesi . Üniversite bulvarı . no: 299 ( 
Gaziantep Üniversitesi diş fakültesi karşısı ) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 360 27 80 / 0501 144 00 27
YAVUZ ECZANESİ

Karataş Mahallesi 103418 Nolu Cadde No: 20/A-
107,108,109 (Barbaros Ersaatçi Cami Arkası-Bağlarbaşı 

Sağlık Ocağı Karşısı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 343 20 30

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER 
BAHAR YILDIZ Eczanesi

Mücahitler mah. 52060 nolu sok. no:5/B Şehitkamil 
Gaziantep (Medicalpark hastanesi poliklinik girişi 

karşısı-Eski Primer hastanesi karşısı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 03423233013
SELÇUK ECZANESİ

İbrahimli Mah. 35153 Nolu Cadde No:13/C (Celile Refik 
Danış Sağlık Ocağı Bitişiği, Taylan Doğan Koleji Yanı) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0533 636 27 67

ATALAY ECZANESİ
Pancarlı Mahallesi 58009 Nolu Cadde No:15/A 

(Acıoğlu Et Lokantısı ilerisi Sanko Okulları Arkası) / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 999 16 49
DENİZ DOĞAN ECZANESİ

SEYRANTEPE MAHALLESİ 65040 NOLU CADDE 
NO:2/E (LİV HOSPİTAL ACİL KARŞISI) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0552 7374590
SEHER ECZANESİ

Özgürlük Mah. 68 Nolu Sok No:52 (Şehitkamil Dev.
Hast.Civ.-Özgürlük Uzay Çatı Yanı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 03423249049
ÇAĞLAYAN ECZANESİ

Çağlayan Mahallesi 13002 Nolu Sokak No:5/A 
([ Zeugma müzesi arkası Çağlayan ASM karşısı) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0541 165 27 35
ERDOGAN ECZANESI

ATAKENT MAH 02024 NOLU SOK NO:4/A 
GAZİKENT ÖZEL BOSSAN HASTANESİ ACİL KARŞISI 

/ ŞEHİTKAMİL
Telefon : 03423367677

NÖBETÇİ ECZANELERKURUCULARI: Osman TUZCU
Aykut TUZCU

Gazetemiz çalışanları TGC üyesidir.
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Yönetim Yeri
Kavaklık Mahallesi Kavaklık Caddesi 

No:6/1
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Basım Yeri
Ekspres Gazetesi Tesisleri

Aydınbaba Mah. 57017 Nolu Sokak
Şahinbey/GAZİANTEP

Dağıtım
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 www.gaziantepsabah.com - gaziantepsabah@yahoo.com
Bu gazete Basın Meslek İlkelerine 

uymaya söz vermiştir.

Kuruluş tarihi: 2 Şubat 1946
Yıl:78  Sayı : 167

09 ŞUBAT 2024 CUMA
(Yerel Gazete)

Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Ben zaman zaman aşağıdaki 
müthiş linkden dünyada oluşmakta 
olan depremlere göz atarım. 

Dikkat ettiğim bir şey, ülkemiz 
sınırları içinde son 3 saatte 9 adet 
deprem olmuş.  Her ne kadar 
zayıf olmalarına rağmen bu ısrarlı 
depremler bana korkutucu geldi.

 Nasıl tedbirli ve dikkatli olunur 
bilemem ama bu konuda duyarlı 
olmamız gerektiği yadsınamız bir 
gerçek.

Linke girdiğiniz zaman 
ülkemizdeki deprem yoğunluğunu 
göreceksiniz.

http://quakes.globalincidentmap.
com

 Depremle 
ilgilenmelisiniz!.. 

Aykut Tuzcu’nun 
26 Şubat 2016

tarihli yazısıdır

20 bin öğrenci yetiştirdi
cenazesine 50 kişi katıldı

Bu gazete haberini okuyunca hiç şaşırmadım!
Toplumun geldiği noktayı bu haber, özetin özeti 

şeklinde yorumluyor.
 Yetiştirdiği 20 bin öğrenci ile tanınan ve 

biriktirdiği 510 bin lira ile Antalya’da okul 
yaptıran 88 yaşındaki Şerife Tufan, tedavi 
gördüğü hastanede hayatını kaybetti. Tufan, 
yaklaşık 50 kişinin katıldığı törenle son 
yolculuğuna uğurlandı.

 1992 yılında emekli olan ve hayatının 41 
yılını öğretmenlik yaparak geçiren Şerife Tufan, 
biriktirdiği parasını ve emekli ikramiyesini 
hayalini kurduğu okulu yaptırmak için 
bağışlamıştı. Son görev yeri Antalya’ya bir 
okul yaptıran Tufan, öğretmenliği boyunca 
hiç hasta olmadan 20 bin öğrenci yetiştirmiş, 
yılın öğretmeni, yılın kadını seçilmiş, 6 kez 
takdirname almış ve 5 Cumhurbaşkanı ile 
tanışmıştı.

Emekli olduktan sonra da memleketi 
Antalya’dan ayrılmayan ve özel bir bakım evinde 
kalan 88 yaşındaki Tufan, önceki gün akşam 
saatlerinde solunum güçlüğü nedeniyle yaşamını 
yitirdi.

Hayırsever öğretmen Şerife Tufan için, 
Muratpaşa Cami’nde cenaze töreni düzenlendi. 
Törene İl Milli Eğitim Müdürü Vekili Hasan 
Tekve, öğretmenler ve Şerife Tufan İlkokulu 
öğrencileri katıldı. Kılınan cenaze namazının 
ardından Tufan’ın cenazesi Andızlı Mezarlığı’nda 
toprağa verildi.

 İşte bu kadar!
Bir ülkede yapanla yapmayan aynı kefeye 

konursa, o ülkenin geleceğinden umutlu olmak 
için aptal olmak gerekir!

Bir ülkede insanlar niteliklerine göre değil de 
niceliklerine göre değerlendirilirse o ülkenin 
geleceği olabilir mi?

Bu öğretmenlere ne oldu Allah aşkına?!.
Son birkaç günde gelişen taciz 

olaylarının kahramanlarının 
öğretmenler olması toplumda derin 
infial yarattı.

Öğretmenlerin; namus, şeref ve 
iffetlerine teslim edilen öğrencilerine 
tecavüz etmelerinin gerekçeleri iyi 
araştırılmaz, nedenlerine inilmezse, 
öyle anlaşılıyor ki bu rezillikler 
sürecek!

İşte son birkaç günün bilançosu. 
Bunlar duyulanlar!

Eminim duyulmayanlar yüz kat 
fazladır.

Namuslarına leke sürmemek için 
susanlar, toplum baskısından çekinip 
sessiz kalanlar kim bilir ne kadar 
çoktur.

Toplumun geldiği şu noktaya bakar 
mısınız?

1. Kayseri Melikgazi'de lisede 
okuyan 12'nci sınıf öğrencisi Cansel, 
evli matematik öğretmeni 33 
yaşındaki öğretmeni Bayram Ö.'nün 
tecavüzüne uğrayınca durumu 
önce arkadaşlarıyla, ardından 
öğretmenleriyle paylaştı. İddiaya 
göre okul yönetimi olayın üzerini 
kapatmak istedi. Şikayetlerinden 
sonuç alamayan Cansel, çarşamba 
günü evinde babasının tabancasıyla 
kendisini başından vurdu. Ağır 
yaralanan Cansel, hastaneye 
kaldırıldı, ancak kurtarılamadı. 
Cansel Kırşehir'de toprağa verildi.

Tacizci öğretmen suçunu itiraf etti. 
Otomobiline aldığı öğrencisine tenha 
bir yerde arabasında tecavüz etti.

Öğretmen tutuklandı.

Olayın heyecanı bir süre sonra 
geçince veya daha rezil olaylar 
meydana gelip bunu unutturunca, 
tecavüzcüler bir şekilde dışarı 
çıkabiliyorlar. Ancak, Aile Bakanı’nın 
bu dava ile bizzat ilgileneceğini 
söylemesi toplumu bir nebze 
rahatlattı.

2. Olay, Kayseri, Melikgazi İlçesi 
Yıldırım Beyazıt Mahallesi'nde 
bulunan bir lisede meydana geldi.

Okulun bilgisayar öğretmeni B.K., 
iddiaya göre 10'uncu sınıf öğrencisi 
A.H.'yi kendisine yardımcı olması 
bahanesiyle, müdür yardımcısının 
odasına götürüp elle tacizde 
bulundu.

Durumu rehber öğretmeni ve 
okul yönetimine bildiren A.H.'nin 
ailesi de, öğretmen B.K. hakkında 
suç duyurusunda bulundu. Bunun 
üzerine öğretmen B.K., görevinden 
istifa etti.

Mahkemede tanık olarak dinlenen 
diğer kız öğrenciler de, öğretmen 
B.K.'nin mağdura ilgi duyduğunu 
ve sürekli onunla ilgilendiğini öne 
sürdüler. Duruşmada mütalaasını 
okuyan savcı, sanık öğretmen 
hakkında 'Çocuğun basit cinsel 
istismarı' suçundan 15 yıla kadar 
hapisle cezalandırılmasını ve 
tutuklanmasını talep etti.

Yapılan yargılama sonunda, eksik 
hususların tamamlanması için 
duruşmayı erteleyen mahkeme 
heyeti, sanığın ise tutuksuz 
yargılanmasına karar verdi.

3. Beşiktaş Şair Nedim 

Caddesi'ndeki 'Stüdyo In' isimli özel 
bale kursunda, bazı öğrencilerin 
kurs sahibi Ömer İ. tarafından cinsel 
istismara uğradıkları iddia edildi.

Savcılığa başvuran 3 kız öğrenci, 
kursun sahibi ve hocası olan Ömer 
İ.'nin bale kursunda veÜsküdar'daki 
evinde masaj bahanesiyle cinsel 
istismarda bulunduğunu ihbar etti. 
Olayla ilgili hem İstanbul Çağlayan 
Adliyesi'nde hem de Anadolu 
Adliyesi'nde soruşturma başlatıldı.

Ömer İ. "Çocuğun cinsel istismarı" 
suçundan tutuklanarak Maltepe 
Cezaevi'ne gönderildi. Mağdur 
öğrencilerden E.P., Beşiktaş'taki kurs 
merkezinde hocasının masaj yapma 
bahanesiyle kendisini bir odaya 
kapatıp sürekli taciz ettiğini iddia 
etti.

Ömer İ.'nin, "İzletmem gereken 
özel bale videoları var" diyerek 
kendisini evine de götürdüğünü 
öne süren E.P., yetim büyüdüğü için 
önceleri baba şefkati ile yaklaşan 
hocasının sonradan cinsel istismara 
başladığını söyledi.

Ömer İ.'nin, "İyi balerinlik için 
düzgün fizik lazım, bunun için de 
masaj şart" diyerek cinsel istismarda 
bulunduğunu söyleyen E.P., korktuğu 
için bir süre boyun eğdiğini anlattı.

3 kız öğrencinin şikâyeti üzerine 
soruşturma başlatıldı. 56 yaşındaki 
kurs hocası tutuklandı.

TCMB Başkanı Fatih Karahan'ın 
konuşmasından satır başları şöyle:

"Merkez Bankası olarak güçlü ekibimizle 
birlikte dezenflasyonu tesis etmeye yönelik 
çalışmalarımıza kararlılıkla devam edeceğiz.

Kalıcı fiyat istikrarına ulaşana 
kadar duruşumuzu sürdüreceğiz

Enflasyon hedeflerimizle uyumlu seviyelere 
gelene kadar parasal sıkılığı korumakta 
kararlıyız. Enflasyon beklentilerini ve 
fiyatlama davranışlarını yakından takip 
ediyoruz. Enflasyon görünümünde herhangi 
bir bozulmaya kesinlikle izin vermeyeceğiz.

Kalıcı fiyat istikrarına ulaşana kadar 
politika duruşumuzu sürdürerek enflasyonu 
tahmin ettiğimiz patikaya düşürecek ve orta 
vadede ekonomimizi kalıcı fiyat istikrarına 
ulaştıracağız.

Küresel ölçekte parasal sıkılığın 
korunacağı değerlendirilmekte

Küresel olarak önümüzdeki dönemde faiz 
indirimlerinin zamanlaması ve hızı önem 
kazanmıştır. Merkez Bankalarının indirim 
süreçlerini kademeli bir şekilde sürdürecekleri 
ve küresel ölçekte parasal sıkılığın korunacağı 
değerlendirilmektedir.

Son çeyrekte enflasyon tahminler ile tutarlı
2023'ün son çeyreğinde enflasyon, önceki 

rapor tahminleri ile tutarlı seyretti. Talep 
koşulları enflasyonu 1 puan aşağı çekti. 
Perakende satışların mevcut seviyesinin hala 
dirençli olduğunu değerlendiriyoruz.

Sıkılaştırma adımları ile talepte dengelenme 
süreci başladı. Parasal duruşumuzu 
korumakta kararlıyız.

İthalat eğilimi zayıfladı
Son dönemde ithalat eğilimi zayıflamıştır. 

Otomobil ithalatının artışı da bu dönemde hız 
kesmiştir.

Ocak ayı geçici verileri dış ticaret eğiliminde 
iyileşmenin devam ettiğini gösteriyor. Cari 
dengede iyileşmenin devamını öngörüyoruz.

Hizmet enflasyonunda katılık sürüyor
Hizmet enflasyonu eğiliminde son çeyrekte 

yavaşlama kaydedilmesine rağmen katılık 
sürmektedir. Hizmet enflasyonundaki 
katılığın önemli bir bileşeni kiralardır.

Konut piyasası gelişmeleri öncü göstergeleri 
olarak yakından takip ediliyor. Büyük 
kentlerde konut fiyatlarında artış hızı belirgin 
şekilde yavaşladı.

"Enflasyonun ana eğilimi 
üzerinde riskler söz konusu"

Enflasyon beklentilerinin seviyesi ve 
dağılımı önemli ölçüde iyileşmiştir. 
Beklentilerin tahmin aralığına yakınsaması 
para politikasının duruşu açısından önemli 
bir ölçüttür. 

Ücret, fiyat ayarlamaları etkisi ile hizmet 
grubunda aylık tüfe tahminlerimizin üzerinde 
geldi. 

Göstergeler tahmin ettimizden daha fazla 
gerilemiş bir enflasyon ana eğilimini işaret 
ediyor. Enflasyonun ana eğilimi üzerinde 
riskler de söz konusu.

"KKM’nin azalmasına yönelik 
uygulamalara devam ediliyor"

KKM’nin azalmasına ve TL mevduatın 
payının artmasına yönelik uygulamalara 
devam edilmektedir. 2023 yıl sonu itibarıyla 

290 milyar TL olan TL depo alım ihalesi 
bakiyesi Ocak ayında 603 milyar TL’ye 
çıktıktan sonra 5 Şubat itibarıyla 100 milyar 
TL’ye gerilemiştir.

"Politika faizi mevcut seviyede
 gerektikçe kalacaktır"

Politika faizinin mevcut seviyesi gerektiği 
müddetçe sürdürülecektir. İki ana koşul var. 
İlki. Aylık enflasyonun ana eğilimin belirgin 
düşüş göstermesidir. İkincisi ise enflasyon 
beklentilerinin öngörülen tahmin aralığına 
yakınsamasıdır.

Politika faizinin ocakta ulaştığı seviye 
ve attığımız destekleyici adımlarla 
dezenflasyonun tesisi için gerekli parasal 
sıkılığa ulaştık.

"Ocakta TL mevduat 
payındaki artış yavaşladı"

Likidite sterilizasyonuna ön alıcı bir 
anlayışla ve güçlü şekilde devam edeceğiz. 
TL mevduat faizleri yeniden artmaya başladı. 
Ocak ayında TL mevduat payındaki artışın 
yavaşladığını gözlemledik.

Son düzenlemeler ile TL mevduatın 
payının artırılması ve KKM’den TL mevduata 
geçişin desteklenmesi ile parasal aktarımın 
güçlendirilmesi hedeflenmektedir.

Son 5 ayda TL mevduat 2,4 trilyon TL 
artmış KKM 910 milyar TL azalmış, yabancı 
para mevduat 1,3 milyar dolar, parite ve fiyat 
etkisinden arındırılmış olarak 3,6 milyar 
dolar azalmıştır. TL mevduat payı yüzde 
43’e yükselirken KKM payı yüzde 16’ya 
gerilemiştir.

Enflasyon tahminleri korundu

2024, 2025 ve 2026 yıl sonu enflasyon 
tahminleri bir önceki rapordaki haliyle 
korunmuştur. 2024 yıl sonu tahmini yüzde 
36, 2025 yıl sonu tahmini ise yüzde 14 olarak 
kalmıştır.

Tahmin aralıklarının alt ve üst noktaları 
da 2024 yılı için yüzde 30 ve 42, 2025 yılı 
için ise yüzde 7 ve 21’e tekabül etmektedir. 
Enflasyonun 2026 yılını tek haneli seviyelere 
gerileyerek yüzde 9 ile tamamlaması, orta 
vadede ise yüzde 5 hedefinde istikrar 
kazanması öngörülmektedir.

"Enflasyon mayısta zirve yapacak"
Enflasyon mayıs ayında zirve yapacak, 

dezenflasyon 2024'ün ikinci yarısında 
başlayacak. Ortalama aylık enflasyon yılın son 
çeyreğinde yüzde 1,5 civarına gerileyecek.

Görevimiz ve amacımız enflasyonu 
hedeflediğimiz patikada düşürmektir."

"Geçinebiliyor musunuz?" 
sorusuna cevap vermedi

Karahan, bir gazetecinin önceki 
başkan Hafize Gaye Erkan'ın kiralardan 
şikayet ederek geçinemediği yönündeki 
açıklamasını hatırlatarak yönelttiği "Siz 
geçinebiliyor musunuz?" sorusuna yanıt 
vermedi. Karahan aynı gazetecinin, 
bir personelin Gaye Erkan'ın babası 
tarafından Merkez Bankası'ndan 
kovulduğu yönündeki iddiasına ilişkin 
"Atılan personel konusunda herhangi 
bir işlem yapacak mısınız?" sorusunu da 
cevapsız bıraktı. Karahan, "Söylediğim 
gibi burada enflşasyon konuşmak için 
toplandık, dolayısıyla diğer sorularınızı 
cevaplamayacağım. Enflasyona yönelik, 
rezervlere yönelik sorularınız olursa tabii ki 
konuşabiliriz" dedi. t24

Merkez Bankası'nın enflasyon tahmini değişmedi: 2024 tahmini yüzde 36, 2025 tahmini yüzde 14

"Enflasyon mayısta zirve yapacak""Enflasyon mayısta zirve yapacak"
Merkez Bankası'nın yeni başkanı Fatih Karahan, 2024'ün ilk enflasyon raporu bilgilendirme toplantısında 

konuştu. 2024 enflasyon tahmini yüzde 36 olarak korundu. Karahan, "2024, 2025, 2026 yıl sonu enflasyon tahmini 
önceki rapordaki haliyle korundu. 2024 yıl sonu yüzde 36, 2025 yıl sonu ise yüzde 14 olarak tahmin edilmiştir" dedi.
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Sınırdan geçen binlerce 
hayvanı asker nasıl göremiyor

4 kuşaktan beri besicilik 
yaptıklarını söyleyen Mehmet Salih 
Demir, “Hükümet hayvan ithalinin 
durdurulduğunu söylüyor. Durduysa 
biz neden sıkıntı yaşıyoruz? Hayvan 
girişi durdu diyen yetkililer gelsin 
de Suriye ve Irak sınırına baksın. 
Bu hazır etler ve hayvanlar nereden 
geliyor? Sınırdaki asker bunları 
görüyor ama bir şey demiyor” dedi.

20-30 bin hayvan bulunan 
pazarda in cin top oynuyor

Demir, “Birkaç yıl önce hayvan 
pazarında her gün 20-30 bin baş 
hayvan işlem görürdü. Ama şimdi 
birkaç grup hayvan kalmış. Eskiden 
2 bin koyun satardım. Şimdi 70 
koyuna düştüm. Tamamen zararına 
çalışıyoruz. Hiç karımız yok. 
Sadece hayvancılığın ölmemesi 
için savaş veriyoruz. Hükümet bu 
konuda çok duyarsız. Hayvancılığı 
destekleyecek hiçbir çalışma yok. 
Kredi vereceklerini söylediler 
ortada bir şey yok. Yemin torbası 
25 milyon, arpanın kilosu 400 bin, 
samanın 300 bin, buğdayın ise 250 
bin lira. Bunların hepsi hayvancılığı 
öldürüyor” dedi.

Suriye ve Irak’tan her gün 
kamyon kamyon hayvan geliyor

Hayvan pazarında birkaç koyundan 

başka hayvan bulunmazken, Suriye 
ve Irak’tan kamyon dolusu gelen 
binlerce koyunun hayvan pazarına 
indirildikten 5-10 dakika sonra kısa 
sürede ortadan kaybolduğu ifade 
edildi.

Vatandaşın yüzde 80’i cinsi belli 
olmayan ithal et tüketiyor

Van Erciş’te besicilik yapan Medeni 
Bakan ise konuyla ilgili olarak 
Sabah muhabirine şunları söyledi: 
“40 yıldır besicilik yapıyorum. 
Birkaç yıl öncesine kadar hayvan 
ihraç ederdik. Ama şimdi piyasada 
tüketilen etin yüzde 80’i ithal. 
Sahipsizlik yüzünden, hayvancılık 
bitme safhasında, aynı zamanda 
vatandaşımızı ileride deli dana 
ve şap gibi ölümcül hastalıklar 
beklemektedir. Dışarıdan ülkemize 
kaçak yollardan giren cinsi belli 
olmayan hazır etler, tüketici için 
büyük tehlike teşkil etmektedir. 
Yetkililerin bu konuya bir çözüm 
bulması lazım. Biz vatandaşın 
yaylada beslenmiş taze et 
yemesini istiyoruz. Ama maalesef 
askerlerimiz ve öğrencilerimiz ithal 
ve cinsi belli olmayan bayat et yiyor. 
Vatandaş her şeyden habersiz. Biz 
kasaba canlı olarak etin kilosunu 
3 milyondan satıyoruz. Kasap 
vatandaşa kilosunu 10 milyondan 
satıyor” dedi.

Türkiye birkaç yıl sonra hayvancılıkta tamamen dışarıya bağımlı kalacak

Yüzde 80 ithal 
et tüketiyoruz

Ülkeye çok miktarda kaçak hayvan ve et girdiğini, bunun Türkiye’de hayvancılık 
ve besiciliği ortadan kaldıracağını ve büyük sıkıntı yaşanacağını belirten besiciler, 
birkaç yıl sonra sektörde tamamen dışa bağımlı hale gelineceğini söyledi.

Başkan Aslan, şu anda birçok vatandaşın 
cebinde birden fazla kredi kartı bulunduğunu 
belirterek konu hakkında şu açıklamayı yaptı: 
“Reel sektöre üretim artışı sağlaması ve yeni 
yatırımlar yapması konusunda yeterince destek 
vermeyen bankacılık sektörü, kredi kartlarında 
ise oldukça cömert davranmaktadır. Kart 
dağıtımını caddelere stantlar kurarak daha da 
yaygınlaştıran bankalar, tüketicilere kullandıkları 
kartlar için yüksek faizler uygulayarak birçok 
vatandaşın mağdur olmalarına neden olmuştur. 
2004 yılının ilk 6 ayında sorunlu kredi kartı 
alacakları geçen yıla oranla yüzde 40 artarak 
526 trilyona ulaşmıştır. BDDK’nın uygulamaya 
koyacağı tedbirler paketinde yer alan bankaların 
krediler için ayırdıkları öz sermaye oranının 
artırılması, kart dağıtımında daha seçici 
davranılması zorunluluğunu getirecektir.

Bankalar artık sakız satar gibi kredi kartı 
dağıtmaya son vermeli ve bunun yerine 
üretim yapan reel sektöre destek olmalıdır. 
Ülkemiz tüketimle değil, üretimle kalkınabilir. 
Türkiye'nin en büyük problemleri olan işsizlik, 
ancak yeni yatırımlar yapılmasıyla önlenebilir. 
Bunun için de bankacılık kesiminin üreticiye 
gerek duyduğu kredi desteğini vermesi 
gerekmektedir. Özellikle KOBİ’lerimize verilen 
kredi oranlarının diğer ülkelerde olduğu gibi 
yüksek seviyelere çıkarılması gerekmektedir. 
BDDK’nın bir ay içinde uygulamaya koyacağı, 
kredi kartı verilmesi zorlaştıracak tedbirlerin 
bankaların üreten kesime daha fazla destek 
vermeleri sağlayacağını ümit ediyoruz”

Ticaret Odası Başkanı Mehmet Aslan 
tedbirlerin sosyal dengelerin korunması 
açısından da önemli olduğunu sözlerine ekledi.

GTO Başkanı Aslan, kredi kartı düzenlemesine destek verdi

Sakız satar gibi kart dağıtılıyor
Gaziantep Ticaret Odası Başkanı Mehmet Aslan, Bankacılık Denetleme ve Düzenleme 

Kurulu (BDDK)’nun üzerinde hazırladığı ve bankaların kredi kartı dağıtmalarını 
azaltıcı yasal düzenlemeye destek verdi. Başkan Aslan, yaptığı açıklamada BDDK’nın 
bankaları kredi kartı sayısını azaltmaya ve kart limitlerini düşürmeye zorlayacak 
tedbirler paketinin kart enflasyonunun önüne geçeceğini belirtti.

Vali Lütfullah Bilgin’in başkanlığında 
Valilik Toplantı Salonu’nda düzenlenen İl 
Koordinasyon Kurulu 3. dönem toplantısında 
tasarruf tedbirlerinden dolayı ilimizde 
yürütülmekte olan yatırımların yüzde 20’sinin 
gerçekleştirildiği açıklandı.

Son 3 yıl içinde Türkiye’nin ağır ekonomik 
kriz yaşadığını ve bu krizin ardından 
ekonomik dengelerin bozulduğunu ve kamu 
yatırımlarının da bu durumdan nasibini 
aldığını vurgulayan Vali Bilgin, “Ülkemiz 
Cumhuriyet tarihinin en ağır krizlerinden 
birini yaşadı. Faizler ve enflasyon yükseldi. 
Malumunuz IMF ile anlaşmalar yapıldı. 
Yaklaşık 2 yıl önce de şu andaki hükümet 
iktidara geldi. Acil eylem planlarıyla hizmetin 
genel ekonomik politikaları ilan edildi. Acil 
eylem planlarında da hükümet programında 

da ifade edilen; Türkiye istikrarlı bir kalkınma 
yakalamak istiyor. İstikrarlı bir büyümenin 
elde edilebilmesi enflasyonun düşmesine 
bağlıydı” dedi.

“Enflasyonun düşmesi için faizlerin düşmesi 
gerekiyordu. Faizlerin düşmesi içinde 
borçların azalması gerekiyordu. Bu kadar 
büyük borç içerisinde faizlerin düşmesi 
mümkün değildi. Faizler düşmeyince de 
enflasyonu düşürmek mümkün değildi. 
Artık istikrarlı bir büyüme için enflasyonun 
kontrol altına alındığı, ekonomik yapı 
gerekiyordu. Hükümet bu anlayışa uygun 
olarak önce borçları azaltmak öte yandan da 
kamu harcamalarında olabildiğince tasarruf 
anlayışına dayalı israfları tamamen ortadan 
kaldıracak şekilde ekonomik program 
uygulandı” dedi.

Yatırımların yüzde 20’si gerçekleştirildi
Ekonomik krizden kamu yatırımları da nasibini aldı

Geçen yıl kilosu 750 bin 
liradan alıcı bulan üzüm bu yıl 
üretim fazlalığından 500 bin 
liraya düştü. Üzümün fiyatının 
düşük olması talebi artırdı.

Üzüm üreticisi bu yıl masrafını 
çıkaramadı

Gaziantep’in ünlü hönüsü 
üzümü daha pazardaki yerini 
almadığını söyleyen üzüm 
satıcısı Eyüp Güngör, vatandaş 
dünyaca ünlü yerli hönüsü 
üzümünün çıkmasını dört 
gözde beklediğini belirtti. 
Güngör, bu yıl fıstık ve 
cevizin yokluğunun yerini 
üzüm dolduruyor. Kilosu 5-6 
milyondan satılan ünlü Besni 
üzümü bile 500 bin liradan 
alıcı buluyor. Geçen yıl üzüm 
fiyatları bu yılki fiyatlara 
oranla daha iyiydi. Bu yıl üzüm 
üreticisi tamamen zarar etti” 
dedi.

Üzüm, karpuz 
ve kavun fiyatlarını 

düşürdü
Bu yıl üzüm bolluğu karpuz 

ve kavun fiyatlarını düşürdü.

Belediye meclisi 
toplantısında gündeme 
önemli bir sorun 
getirildi. Cabbar 
Çeliktürk tarafından 
gündeme getirilen konu 
İstanbul’daki Gaziantep 
yükseköğrenim yurdu.

Yaptığımız araştırmaya 
göre 1983 yılında 
zamanın Belediye 
Başkanı A. Turan Ertuğ 
tarafından İstanbul’daki 
Gaziantep yüksek 
öğrenim öğrenci yurdu 
ihaleye çıkarıldı. Vatan 
caddesindeki 7 katlı yurt 
binası ihale yoluyla özel 
bir hastaneye aylık 270 
bin liraya kiraya 5 yıl 
süreyle verildi.

Gaziantep öğrenci 
yurdunun 270 bin kiraya 
verilmesi sakıncalı 
bulunuyor. Şehrinizde 
2 katlı bir otelin aylık 
kirasının 400 bin 
liradan aşağı olmadığı 
söyleniyor. Asıl sorunun 
da İstanbul’da okuyan 
çocuklarımız sokaklarda 
kalması ve perişan 
oldukları ifade ediliyor.

Görüştüğümüz 
hukukçular İstanbul’da 
yaptırılan öğrenci 
yurdunun yerinin 
İstanbul Belediyesi 
tarafından Gaziantep 
öğrenci yurdu yapılması 
koşuluyla verildiğini, 
amacı dışında 
kullanılamayacağını 
ifade ettiler. Bu sebeple 
icar mukavelesinin 
iptalinin kolay olacağı ve 
çocuklarımızın yurtlarına 
kavuşabileceği bildirildi.

Gaziantep Ticaret 
ve Sanayi Odası ile 
Gaziantep belediyesi 
tarafından İstanbul’da 
yaptırılan öğrenci 
yurdunun amacına 
uygun kullanılmasının 
sağlanması için tüm 
yetkililerin harekete 
geçmesi bekleniyor.

İstanbul'da çocukları 
okuyan velilerin de 
harekete geçerek ilgilileri 
uyarması ve Gaziantep 
öğrenci yurdunun 
yüksek öğrenim gören 
gençlerimize tahsisinin 
sağlanması bekleniyor.

Amaç dışı kiraya verildiği için

Mukavele derhal feshedilmeli…
Üniversiteli gençlerimiz İstanbul'da perişanlık çekiyor. Gaziantepli öğrenciler 

İstanbul’da yatacak yer ararken yurt binasının kiraya verilmesi infial uyandırdı. -Rotary nedir?
-Hizmet kulübüdür…
-Roteryan nedir?
-Mesleğinde başarılı olmuş iş adamı 

demektir. Çünkü her iş adamının kalbinde 
topluma hizmet aşkı yatar

Roteryanların ‘Türkiye Valisi’ diye 
adlandırdıkları Türkiye Guvanörü Uğur 
Yüce, Rotary Kulübü ve Roteryanları 
yukarıdaki sözlerle tarif ediyor.

Türkiye, dünyadaki Roteryanların 243. 
bölgesiymiş.

Rotary Kulübü Gaziantep Başkanı 
Dr. Selçuk Yetkin, Gaziantep Rotary 
Kulübü’nün 67. yasal toplantısını açarken 
Türkiye Guvarnörü, yani onlara göre 
Roteryanların Türkiye Valisi Uğur Yüce'yi 
topluluğa tanıttı.

Gaziantep Roteryanları haftanın her 
salı günü öğle yemeğini birlikte yerler. Bu 
haftaki yemeğe Gaziantep’i ziyaret eden 

Türkiye Guvarnörü ve Adana Temsilcisi 
Uğur Yüce ile birlikte her Roteryan bir veya 
iki arkadaşını davet etmişti.

Şato Restoranda yenilen öğle yemeğinden 
sonra İstiklal Marşı çalındı ve Türkiye 
Guvarnörü söz alarak Rotary Kulübü’nün 
amacını ve Roteryanlığını açık bir dille izah 
etti.

Uğur Yüce, Roteryanların mason 
olmadığını, onlarla hiçbir münasebetleri 
bulunmadığını anlatarak şunları söyledi: 
“Rotaryanlarin en büyük silahı dostluktur. 
Çünkü dostluktan sevgi doğar, yardımlaşma 
arzusu doğar.

Masonların içe dönük, sadece birbirlerine 
yardım ettiğini, Roteryanların ise dışa 
dönük, herkese hizmet etmek istediklerini 
anlatan Uğur Yüce, tatlı, sakin ve güzel 
konuşmasıyla Rotary Kulüp hakkında 
misafirleri aydınlattı ve büyük takdir 
topladı. Toplantı 2 saat sürdü.

Türkiye'nin bir numaralı 
Roteryanı, Roteryanlığı tarif etti
Roteryanların Mason olmadığını vurgulayan Türkiye Guvanörü, 

amaçlarının dostluk ve yardımlaşma olduğunu dile getirdi.

Gaziantep hava meydanı müdürlüğü 
yetkilileri tarafından verilen bilgilerden 
öğrenildiğine göre uçak seferleri kış saatleri 
uygulamasına 28 Ekim gününden itibaren 
başlanacak.

Uçakların şehrimiz havaalanına geliş ve 
kalkış saatleri yeni uygulamaya göre şöyle 
olacak: Pazartesi, İstanbul Gaziantep direkt 
geliş saat 16:10, kalkış saat 17’de, Çarşamba 
İstanbul, Ankara bağlantılı Gaziantep’e 

geliş 16:35 kalkış 17:15, Perşembe İstanbul, 
Ankara bağlantılı Gaziantep’e geliş saat 16:35, 
kalkış 17:15, Cuma günü İstanbul Gaziantep 
direkt geliş saat 18:50, kalkış saat 19:40’da. 

Çarşamba, perşembe günleri uçaklar 
Ankara’ya uğrayarak Gaziantep’e gelecek, 
dönüşte yine Ankara’ya uğrayacak. Pazartesi 
ve cuma günleri direkt İstanbul’dan 
şehrimize geliş ve Gaziantep’ten İstanbul’a 
uçak seferleri yapılacak.

Uçak seferleri kış uygulaması 28 Ekim’de başlıyor

Kızılay, Çocuk Esirgeme, 
yardımsevenler ve benzeri 
birçok gönüllü kuruluşlar, 
çeşitli çalışmaları ile 
kurdukları tesislerle topluma 
değerli hizmetler veriyorlar.

Şehrimizde bir süre önce 
kurulan Atatürk Kan Merkezi 
de bir gönüllü kuruluşun 
değerli bir eseri olarak 
topluma hizmet veriyor.

Atatürk Kan Merkezi, 
derneğin büyük çabası ve 
gayreti ile kısa zamanda 
meydana getirilmiş gerçekten 
örnek bir sağlık tesisi…

Şu anda masrafının 
büyük bir kısmı Kızılay 
tarafından öteki kısmı da 
100. Yıl Atatürk Kan Merkezi 
Yaptırma ve Yaşatma Derneği 
tarafından karşılanıyor.

Kan Merkezi’nin verimli 
çalışabilmesi için geniş 
masraflardan başka pahalı 
cihazlara ihtiyacı var. 
Bunların bir kısmı şimdilik 

Kızılay genel merkezince 
temin edildi. Ancak daha pek 
çok cihaza ve tesise ihtiyaç 
var.

Kan Merkezi halen 
derneğin yönetiminde olduğu 
için Kızılay daha fazlasına 
gidemiyor.

Dernek’le Kızılay arasında 
bu konuda görüşmeler devam 
ediyor. Ancak derneğin 
kan merkezini Kızılay’a 
devretmeyerek bir ilk yardım 
merkezi ya da özel bir 
hastane haline getirileceği 
söylentileri de ortalarda 
dolaşıyor.

Söylentilere göre dernek 
kan merkezini Kızılay’a 
devretmek istememektedir. 
Yılda yaklaşık 40 milyon 
liraya varan masrafını 
karşılamak imkanına da 
sahip olmayınca burasını 
derneğe gelir getiren bir 
sağlık kuruluşu haline 
getirmek istemektedir

100. Yıl Atatürk Kan Merkezi’nin 
geliştirilmesi tartışma konusu oldu

Gönüllü kuruluşların 
toplum hayatında önemli yerleri var.
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6 Şubat depremleri ile 11 ilimizde çok 
büyük can kayıpları ve her anlamda çok 
büyük yıkım yaşandı. Neredeyse ateş 
düşmeyen aile kalmadı. Hemen hemen 
her ailede kayıplar oldu. Kiminin eşini, 
kiminin dostunu, kiminin arkadaşını, 
kiminin kardeşini kaybetti. Can kayıpları 
ve depremin yaratmış olduğu psikolojik 
çöküntü kendini hissettiriyor. Depremi 
yaşayan 11 il bu durumu derinden yaşadı, 
yaşamaya devam ediyor. Depremin 
yıldönümünde acıların azalmadığını hatta 
ve hatta arttığını gördük çünkü 6 Şubat 
depremlerinin üzerinden geçen 1 senede 
enkaz kaldırma dahi henüz tam olarak 
bitirilemedi. İnsanlar hala konteynırlarda 
yaşıyor. Eski hayatlarına kavuşamayan 
depremzedeler doğal olarak depremzede 
psikolojisinden de çıkamıyor. Yaşanan 
bu durum depremi derinden yaşayan 11 
ilin 11’inde de aynı. Bugün depremde 
en çok hasarı alan Kahramanmaraş’ta, 
Adıyaman’da, Gaziantep’te, Hatay’da ve 
diğer illerimizde de durum aynı. 

Son zamanlarda tartışılan merkezi 
hükümet ile yerel yönetim el ele vermezse 
o il garip kalır tartışması Hatay ilimiz 
üzerinden yürüyor. Peki biz enkaz altında 
kalan insanlara verilecek olan hizmeti 
seçilmiş belediye başkanının rengine göre 
mi belirleyeceğiz. Yaşanan bu felakette 
devletin insanına göstereceği şefkati, 
yardımı bizden olanlara ayrı bizden 
olmayanlara bizimle aynı düşünceye 
sahip olmayanlara ayrı mı göstereceğiz. 
Diyelim ki öyle şu anda tüm deprem 
bölgesi şehirlerde aynı sıkıntılar var. 11 
deprem şehrinin 10’unda tüm problemler 
çözülmüş sadece Hatay mı garip kalmış. 
Bu sorunun cevabı kocaman bir hayır. 
Deprem şehirlerinin tamamında aynı 
sorun ve sıkıntılar devam etmektedir. 
Diğer illerde her şey yolunda gösterilip 
Hatay’da sorun varmış gibi algı 
yaratılmasında gerçekten bir GARİP’lik 
var. 

Her zaman Allah bir daha böyle bir 
felaket yaşatmasın diyoruz. Bu güzel bir 
dua fakat biz bu depremleri Anadolu 
coğrafyasında yaşamaya devam edeceğiz. 
Bizim burada yapmamız gereken tekrar 
yaşanması kesin olan depremlere karşı 
önlem almamızdır. Deprem dirençli 
kentler inşa etmemizdir.  Özellikle 
Gaziantep bir sanayi ve sınır şehri olarak 
depremin merkez üssü ve aktif fayların 
geçtiği bir şehir olarak deprem riskine en 
yakın illerimiz arasındadır. Türkiye’deki 
tüm şehirler ile aktif ticareti olan sanayi 
ve ihracat şehrimiz Gaziantep’in ve tüm 
şehirlerimizin depremden en minimum 
seviyede etkilenecek şekilde inşa edilmesi 
gerekmektedir. Türkiye’nin beka sorunu 
tam olarak budur.

Dışişleri Bakan Yardımcısı ve AB Başkanı 
Büyükelçi Mehmet Kemal Bozay ile AB 
Komisyonu'nun Uyum ve Reformlardan 
Sorumlu Üyesi Elisa Ferreira'nın katılımıyla 
AB'nin depremler nedeniyle taahhüt ettiği 
400 milyon Euro'luk hibe paketine ilişkin 
ikili yetkilendirme anlaşmasının imza 
töreni, Brüksel'de AB Komisyonu binasında 
yapıldı.

Belçika'nın başkentinde düzenlenen 
törende imzaların atılmasının ardından 
konuşan Bozay, "AB'nin taahhüdünün 
en büyük bölümünü temsil eden, AB 
Dayanışma Fonu'ndan Türkiye'ye 400 
milyon Euro'yu seferber edecek anlaşmayı 
imzaladık" dedi.

AA'nın aktardığına göre, Bakan 
Yardımcısı Bozay, AB'nin 20 Mart 2023'te 
Brüksel'de yapılan Uluslararası Bağışçılar 
Konferansı'nın düzenlenmesinde öncü 
rolünü takdir ettiklerini belirterek, "Bugün 
AB'nin konferanstaki 1 milyar avroluk 
taahhüdünün yerine getirilmesine yönelik 
önemli bir adımı duyurmak için buradayız" 
ifadesini kullandı.

Bakan Yardımcısı Bozay, "Tahsis edilen 
fonlar, depremden etkilenen bölgelerde 
okul ve hastane inşaatının yanı sıra kültürel 

miras kapsamındaki yapıların restorasyonu 
da dahil olmak üzere çeşitli amaçlara 
yöneliktir" değerlendirmesinde bulundu.

AB Komisyonunun Uyum ve 
Reformlardan Sorumlu Üyesi Ferreira da 
"Dün, Türkiye merkezli yıkıcı depremlerin 
birinci yıl dönümüydü. Bölgede şimdiye 
kadar kaydedilen en şiddetli afetlerden biri 
hepimizi şok etti. Avrupa'da kaybedilen 
canlara ve yıkılan evlere karşı büyük üzüntü 
duyuldu" dedi. Bu vesileyle bir kez daha 
AB Komisyonu adına taziyelerini ifade 
eden Ferreira, "AB, Türkiye ile dayanışma 
içindedir ve yardım sağlama sözü vermiştir. 
Bugün bu taahhüdün kilometre taşlarından 
birine işaret ediyor" diye konuştu.

Ferreira, AB Dayanışma Fonu'ndan 
Türkiye'ye sağlanacak olan 400 milyon 
Euro'nun şimdiye kadar bir aday ülkeye 
verilen en büyük miktar olduğunu ve 
Türkiye'nin bu fondan ilk kez destek 
aldığını belirtti.

"Hasar kabus gibi süren 65 saniyede 
gerçekleşti. Ancak yeniden inşa çalışmaları 
yıllar sürecek" değerlendirmesinde bulunan 
Ferreira, AB'nin uygulama dönemi boyunca 
rehberlik ve destek sağlamaya hazır 
olduğunu söyledi. cumhuriyet

Şimdiye kadar bir aday ülkeye verilen 
en büyük miktar: 400 milyon Avro

11 ilde başlayan çalışmalar 
için doğru ve yeterli diyemem”

11 ili etkileyen Kahramanmaraş 
depremlerinin ardından bölgede 
başlayan çalışmalar için “Maalesef 
tüm çalışmaların doğru ve yeterli 
olduğunu söyleyemem” diyen Görür, 
şöyle konuştu:

“Malatya- Elâzığ üzerinden 
giden hattın levha sınırı 

olduğu gerçeğini atladık”
“Bölgede yaşayanları depreme 

karşı bilinçlendirmek, daha güçlü 
yapılar inşa etmek ve bu yapıları fay 
hattı üzerinden ziyade zemini daha 
güçlü bölgelerde yapmak üzerine 
değil de yine ‘Kısa zamanda gereğini 
yaparız’ mantığıyla yola çıktık. Yanlış 
anlaşılmasın depremzedeyi aç, susuz, 
evsiz bırakmamak çok ulvidir ama 
Adıyaman’dan Hatay ve hatta Bingöl- 
Karlıova’ya kadar Malatya- Elâzığ 
üzerinden giden hattın levha sınırı 
olduğu gerçeğini atladık.

“Bu bölgelerin deprem üretmeye 
devam edeceği bir gerçek”

Bingöl Karlıova’dan Hatay’a kadar, 
Türkiye sınırlarını konuşacak olursak 
600 km. levha sınırıdır. Arap-
Anadolu-güneyde de Afrika levhası. 
Bu levhaların arasından geçen sınıra 
Doğu Anadolu Fayı diyoruz. Bu 
faylar da kafalarına göre deprem 
üretmez. Yedi ve üzeri için belirli 
miktarda kuvvet veya stres birikmesi 
lazım. İşte bilim insanları ne zaman 

burada yeterli stres birikeceği ve 
deprem olacağını öngörebilir. Gel 
gör ki uyarılarımız siyasilerin bir 
kulağından girdi, ötekinden çıktı. 
Halk desen hiç umursamadı. Bu 
bölgelerin deprem üretmeye devam 
edeceği ise bir gerçek. Burası levha 
sınırı olduğuna göre burada öyle 
çalakalem yapılaşmaya gitmek doğru 
değildir. Burası özel bir bölgedir. 
Özel bölgelerde kentleşme de özel 
olur.t24

‘Yap-sat’çı müteahhitlere verip
 işi alelacele yaptırmak olmaz

Öğrenciler için elimizden  
gelen yardımı yapıyoruz 

Kelleci, “Gaziantep Kantinciler 
Odası olarak, öğrencilerin daha 
sağlıklı beslenebilmesi için elimizi 
taşın altına koyduk ve fiyatlarımızı 
yapabileceğimiz en düşük seviyeye 
getirdik. Dışarıdaki fiyatları 
uygulamış olsaydık, o zaman 
öğrenciler hiç alamazdı. Bir evde 
üç öğrenci var ise toplamda 200 lira 
vermesi lazım ama vatandaşın alım 
gücü azalırken çocuklarına bu parayı 
nasıl versinler?” sorusunu sordu. 

Çarkımızın dönmesi  
için can suyu verilmeli 

Kantinci esnafının ayakta kalma 
mücadelesi verdiğini sözlerine ekleyen 
Kelleci, son iki ayda 15 esnafın terk 
verdiğinin altını çizdi. ”Pandemi 
döneminden beri esnafımız borçlu. 
Kredi değil 50-100 bin lira hibe 
desteği istiyoruz. Pandemi döneminde 

olduğu gibi Kahramanmaraş 
depremlerinden sonra ilk önce okullar 
kapandı, okullar kapanınca mecburen 
kantinlerde kapanmak zorunda kaldı. 
Bu süre zarfında para kazanamadık. O 
yüzden sektörümüze yönelik bir can 
suyu istiyoruz ki çarkımız dönsün” 
ifadelerini kullandı. 

Paramızla ürün bulamıyoruz 
Gaziantep Kantinciler Odası 

Başkanı Şıho Kelleci, ürün bulmakta 
zorlandıklarına dikkat çekerken, 
konuşmasını şöyle tamamladı: “Ürün 
tedariği konusunda firmalardan çok 
bir beklentimiz kalmadı. Çünkü 
firmalar, stokçulara veriyorlar. Biz 
de onlardan alıyoruz. Paramızla bile 
ürün alamıyoruz. Fiyatları ise her 
ay düzenli bir şekilde yüzde 10 ile 
15 arasında yükseliyor. Dövizde bir 
kıpırdanma olmasa bile ürünlere zam 
yapıyorlar. Bu konuda denetimlerin 
yapılmasını istiyoruz.” Haber Merkezi

Çocuklarımızın, bir dürüm 
ve ayran alacak durumu yok 

“6 Şubat Depremi Sonrasında Afet 
Bölgesinde Kadınlar-Kadın Koalisyonu 
Raporu“ başlıklı rapor, deprem 
bölgesinde kadınların yaşadığı sorunları 
gözler önüne serdi.

Kadın Koalisyonu'nun hazırladığı 
"6 Şubat Depremi Sonrasında Afet 
Bölgesinde Kadınlar" raporu yayımlandı. 
Raporda, Kadın Koalisyonu’nun 6 
Şubat Deprem sonrası bölgede yaşayan 
kadınlar için gerçekleştirdiği afet 
koordinasyon ağı, Kadın Koalisyonu 
ve Kadına Özgürlük ve Eşitlik Derneği 
(KÖVED) ortaklığı ile afet bölgelerinde 
kurulması planlanan “Kadın Yaşam 
Merkezleri” çalışmaları aktarıldı.

Suya erişim hakkı kısıtlı
Ayrıca bölgede kadınların, 

kurumların ihtiyaçlarını belirleyerek 
ve işbirliği olanaklarının saptanması 
amacıyla gerçekleştirilmiş olan saha 
araştırmasından elde edilen sonuçlara da 
yer verildi.

Rapordan öne çıkan detaylar:
*Çalışmanın sonuçlarına göre 

görüşme yapılan her 4 kadından 3’ü 
bir şekilde kayıp ve hasar yaşadığını 
beyan ederken Hatay’da yaşayan 
neredeyse tüm kadınların bir kayıp 
yaşadığı (can veya mal kaybı)tespit 
edildi. Bu nedenle kadınların büyük 
çoğunluğu çadır veya konteyner gibi 
geçici barınma alanlarında yaşamlarını 
sürdürmekte olduğu görüldü. Kadınların 
yaklaşık yarısı barınma yerinde 4 ve 
daha fazla kişi ile birlikte yaşarken bu 
veriler ise kadınların yaşam alanında 
mahremiyetten yoksun bir yaşam 
sürdürdüğüne işaret etti.

*Görüşmeler, kadınların taleplerinin 
büyük çoğunluğunun birincil temel 
yaşamsal ihtiyaçlar olduğunu ortaya 

koyarken eşya talebi yüzde 87,1, gıda 
yüzde 61,9, barınma yüzde 39,6, giysi 
yüzde38,8, nakit yüzde 36,0, su yüzde 
26,6 oldu.

*Bu veriler Hatay’da gıdaya, suya erişim 
gibi hayati gereksinim sorunlarının 
büyüklüğünü ortaya koyarken bunlara 
ek olarak her iki kadından birinin ise 
sağlık desteği talep ettiği kaydedildi. Bu 
taleplerin büyük çoğunluğu ise ruhsal 
tedavi desteği oldu.

*Temel yaşam ihtiyaçları henüz 
karşılanmamış olan kadınların ikincil 
ihtiyaç talepleri daha düşük oranlarda 
olurken bu ihtiyaçlar sırası ile istihdam 
yüzde 25,9, eğitim yüzde 21,6, haklarla 
ilgili hukuki destek yüzde 21,6, hijyen 
yüzde 20,9, ulaşım yüzde 15,1, kreş 
yüzde 6,5 ve nakliye desteği yüzde 5,0 
olarak gözlemlendi.

*Kadınlar, onlara hizmet sunulan 
yaşam alanlarında fiziksel altyapı 
olanaklarında özellikle çocuk oyun 
alanlarının çok yetersiz olduğunu beyan 
ederken bu oran yüzde 76,3 olarak 
kaydedildi. Her 10 kadından 6’sı gıda-
yeme-içme, tuvalet, hijyen, çamaşır 
yıkama ve duş olanaklarının yetersiz 
olduğunu, ışıklandırma aydınlatma, 
güvenlik gibi en temel hizmet ve 
desteklerden mahrum olduğunu 
bildirdi.

*Kadınların büyük çoğunluğu, 
psikososyal destek çalışmaları, 
dayanışma ortamları, meşguliyet 
tedavileri (resim, müzik, elişi atölye), 
güçlendirici çalışmaları, bulundukları 
yerde karar mekanizmalarına katılım, 
hizmet sunumunda mahremiyet 
sağlama olanağı gibi kadınları 
destekleyen güçlendiren çalışmaların 
yetersiz olduğunu belirtti. bianet

Deprem bölgesinde her 10 
kadından 6’sı 'gıda yetersiz' dedi

Antep’in yanı sıra 
Türkiye tekstilde kan 

kaybediyor
Kömürcü, “Antep’in yanı sıra 

Türkiye tekstilde kan kaybediyor. 
Fiyatlarımız Çin’deki ürünlere göre 
pahalı. Çünkü girdi maliyetlerimiz 
diğer ülkelere göre yüksek. Alıcılar 
da ürünlerin fiyatlarını bakarak 
alım yapıyor. Dolayısıyla yurt 
dışındaki tekstil pazarlarımızı 
tek tek kaybediyoruz. Gümrük 
vergileri çok yüksek, bunun 
düşürülmesi gerekiyor. Bu vergileri 
arttırmak istikrar sağlamadı” 
ifadelerini kullandı.

Girdilerin artması 
ürünlerin maliyetinin 

yükselmesi anlamına geliyor
Girdi maliyetlerinin arttığına 

dikkat çeken Kömürcü, “Vergiler, 
elektrik, kiralar, ham maddeler, 
nakliye, sigorta prim ödemeleri 
ve diğer girdiler yüksek. Geçen 
bir ürüne yüzde 20 yansıyan 
maliyet bu sene yüzde 30’a çıktı. 
Girdilerin artması ürünlerin 

maliyetinin yükselmesi anlamına 
geliyor. Bu da ürünlerin fiyatlarının 
pahalanmasına neden olacak. İki 
ürün alacak olan bir vatandaş 
bir ürün almak zorunda kalıyor” 
tespitini yaptı.

Kepenk kapatanlar 
sürekli olacak

Kepenk kapatanların sürekli 
olacağını kaydeden Başkan 
Kömürcü, “ÜFE-TÜFE’ye göre iş 
yerlerine yüzde 55 ile 60 oranında 
zam yapılacak. Kirası 30 bin 
lira olan bir iş yerinin kirası 50 
bin liraya yükseldi. Daha önce 
ki yıllarda bir yıl boyunca aynı 
fiyattan akaryakıt alırdık, elektriği 
ise aynı tarifeden kullanırdık. 
Şu anda istikrar yok. Bir gecede 
akaryakıta büyük zamlar gelmeye 
başladı” vurgusu yaptı. 

Zamlı maaşlar daha 
ceplere girmeden tüm 
ürünlere zam yapıldı

Piyasada nakit sıkıntısı 
yaşandığını sözlerine ekleyen 
Kömürcü, “Emeklilere ve asgari 

ücrete yüzde 49,5 oranında zam 
uygulandı. Zamlı maaşlar daha 
ceplere girmeden tüm ürünlere 
zam yapıldı. Bu da insanların 
alım gücünün azalmasına neden 
oldu. Alım gücü artmadığı 
sürece piyasaların rahatlamasının 
mümkünatı yok. Dolayısıyla 
zamların durması ve ekonomik 
istikrarın sağlanması gerekiyor” 
dedi.

2024 yılına büyük 
umutlarla girildi ancak 

umulduğunu gibi olmadı
Tüm dünyanın pandemi 

sürecinden geçtiğini hatırlatan 
Kömürcü, “Pandemi döneminden 
kalma sorunla ile mücadele 
ederken 2023 yılının 6 Şubat 
tarihinde Kahramanmaraş 
depremleri ile sarsıldık. Depremler 
ticaretimizin yavaşlamasına 
neden oldu. Zorlu bir sürecin 
ardından esnafımız 2024 yılına 
büyük umutlarla girdi. Ancak 
umulduğunu gibi olmadı” diye 
konuştu. Haber Merkezi

Zamların durması ve ekonomik
istikrarın sağlanması gerekiyor

Eğitim Sen Gaziantep Şube 
Başkanı Ömer Parlakçı, “Velilere 
sunulan dilekçelerde öğrencilerin 
“insan, toplum ve bilim”, “din, ahlak 
ve değerler” ve “kültür, sanat ve 
spor” alanlarından en az birer ders 
seçmeleri isteniyor. Seçmeli derslerin 
seçiminde öğrencilerin kendi ilgi ve 
yeteneklerinden çok MEB’in ve okul 
idarelerinin “zorunlu seçmeli ders” 
dayatması yapması doğru değil” 
ifadelerini kullandı. 

Parlakçı, “Seçmeli derslerin 
seçimi sürecinde ülke çapında çok 
sayıda okulda eğitimcilikten çok 
‘siyasal kadro’ olarak görev yapan 
eğitim yöneticilerinin özellikle 
dini içerikli derslerin seçilmesi 

için büyük çaba gösterdiği, öğrenci 
ve velileri yönlendirmeye çalıştığı 
biliniyor. Bu nedenle okullarda 
seçtiği seçmeli derslerin belirlenmesi 
sürecinde herhangi bir yönlendirme 
yapılmaması ve öğrencilerin özgür 
iradesiyle seçim yapabilmeleri 
sağlanmalı” açıklamasını yaptı. 

Öğretmen yokluğu gerekçe 
gösterilerek çok sayıda seçmeli 
dersin açılmaması, onun yerine dini 
içerikli derslerin seçilmesi için çok 
sayıda eğitim yöneticisinin seferber 
olmasının kabul edilemez olduğunu 
kaydeden Parlakçı, “Seçmeli ders 
tercihlerinde temel ölçüt öğrencinin 
ilgi ve yetenekleri olması gerekirken, 
her seferinde öğretmen yokluğu 

ve fiziki olanakların yetersizliği 
gerekçe gösterilerek öğrencileri 
önceden belirlenmiş bazı derslere 
yönlendirmek doğru değil” dedi.

İktidarın siyasal-ideolojik 
hedeflerine göre hareket 
eden eğitim yöneticileri 

suç işlemiş olacak
“Seçmeli dersler, öğrencilerin 

hayata hazırlanması, ilgi ve 
yeteneklerini ortaya çıkarılması 
açısından önemli” diyen 
Parlakçı, “Seçmeli derslerin okul 
programlarının ayrılmaz bir parçası 
olarak öğrencilerin gelişimlerine 
destek olması, ayrıca bilişsel (bilgi, 
beceri), duyuşsal (ilgi, tutum) ve 
sosyal gelişimlerine katkı sağlaması 

gerekiyor. Bütün bu bilimsel 
gerçekleri göz ardı ederek, iktidarın 
siyasal-ideolojik hedeflerine göre 
hareket eden eğitim yöneticileri suç 
işlemiş olacak” şeklinde konuştu. 

Her türlü siyasal ve 
ideolojik yönlendirmenin

karşısında duracağımız bilinmeli
Geçtiğimiz yıllarda bazı okul 

yöneticilerinin öğrenci ve velilere 
bilgilendirme yapmadan, onlar 
adına ders seçimi yaptığı, sonrasında 
seçilen dersleri imzalamaları için 
velilere tebliğ ettiğinin bilindiğini 
sözlerine ekleyen Eğitim Sen 
Gaziantep Şube Başkanı Ömer 
Parlakçı, konuşmasını şöyle 
tamamladı: “Bu dönem benzer 

uygulamaların olması halinde, 
velilerimiz Türkiye’nin 81 ilinde 
bulunman 105 Eğitim Sen 
şubesine mutlaka başvurmalı. 
Geçmişte defalarca yapıldığı 
gibi veli ve öğrenciler adına ders 
seçen okul yöneticileri açıkça suç 
işlediklerini bilmeli ve ona göre 
hareket etmeli. Seçmeli derslerin 
belirlenmesi sürecinde hangi 
nedenle olursa olsun mağdur edilen 
veli ve öğrencilerimizin yanında 
olmaya devam edeceğiz. Eğitim 
politikalarına ilişkin her konuda 
olduğu gibi, bu konuda da her türlü 
siyasal ve ideolojik yönlendirmenin 
karşısında duracağımız bilinmeli.” 
Haber Merkezi 

Ders seçimini, öğrenciler özgür iradeleri ile yapmalı

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, 33 ilde 
IŞİD'e yönelik eş zamanlı düzenlenen 
Kahramanlar-49 Operasyonu'nda 147 
şüphelinin gözaltına alındığını bildirdi.

Bakan Yerlikaya, sosyal medya hesabından 
yaptığı paylaşımda, IŞİD'e yönelik Emniyet 
Genel Müdürlüğü İstihbarat Başkanlığı 
ve Terörle Mücadele Daire Başkanlığı 
koordinesinde 33 ilin emniyet müdürlüğünce 
eş zamanlı operasyonlar düzenlendiğini 
duyurdu.

Yerlikaya, IŞİD içerisinde faaliyet yürüttüğü 

tespit edilen Adana'da 5, Adıyaman'da 3, 
Afyonkarahisar'da 17, Ankara'da 8, Antalya'da 
3, Bingöl'de 1, Bitlis'te 1, Bolu'da 4, Bursa'da 
2, Çorum'da 3, Diyarbakır'da 7, Düzce'de 
1, Eskişehir'de 1, Elazığ'da 2, Gaziantep'te 
6, İstanbul'da 2, İzmir'de 11, Karabük'te 1, 
Kayseri'de 5, Kırıkkale'de 1, Kırşehir'de 6, 
Kilis'te 6, Kocaeli'de 3, Konya'da 4, Kütahya'da 
1, Manisa'da 9, Mardin'de 3, Mersin'de 6, 
Muğla'da 2, Sakarya'da 8, Samsun'da 2, 
Şanlıurfa'da 11 ve Yalova'da 2 şüphelinin 
yakalandığı bilgisini verdi. Artıgerçek

33 ilde IŞİD operasyonu: 
Antep’te 6 kişi yakalandı


